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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR  SVETI NIKOLA 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/14-28/5 
URBROJ:  2170/01-09-10-14-2 
Rijeka,  3.12.2014. 
                                    

   
 

ZAPISNIK 
S 1. SJEDNICE VMO  

 
1. sjednica VMO Sveti Nikola održana je 3. prosinca 2014. (srijeda) s početkom u 18.30 sati u 
prostorijama mjesne samouprave, Franje Čandeka 36b. 
 
Sjednici su bili nazočni:  
- Marin Barać,  predsjednik VMO 
- Anton Cindrić, član VMO 
- Mila Kožul, član VMO 
- Nikola Lazić, član VMO 
- Antonija Marković, član VMO 
- Nenad Srdoč, član VMO 
- Željko Vizintin, član VMO 
- Jelena Orban, tajnica MO 

 
 

Usvajanje zapisnika s konstituirajuće sjednice VMO Sveti Nikola: 
• Zapisnik je jednoglasno usvojen 

 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 

DNEVNI RED 
1. Zamjena člana Vijeća i svečana prisega novog člana 
2. Izbor novog zamjenika predsjednika 
3. Donošenje Odluke o ovlaštenim osobama za raspolaganje sredstvima na žiro-računu 

mjesnog odbora  
4. Donošenje Pravila o radu MO Sveti Nikola 
5. Donošenje Poslovnika o radu VMO Sveti Nikola 
6. Donošenje Pravilnika o nagrañivanju za doprinos razvoju MO Sveti Nikola 
7. Rasprava i donošenje Programa rada Vijeća MO Sveti Nikola za 2015. godinu 
8. Rasprava o predstojećim programima u prosincu  
9. Prijedlog donošenja Zaključka za produženje radnog vremena 
10. Zahtjev za postavljanje svijetla na senzor u pothodnik kod toplane 
11. Zahtjev grañana iz Ulice Zametska 34 
12. Zahtjev grañana iz Ulice A. Kosića Rika 11 B 
13. Zahtjev grañana iz Ulice Crnčićeva 5 
14. Zamolba grañana iz Ulice M. Barača 15/2 
15. Zahtjev grañana iz Ulice Udatnoga 4  
16. Zahtjev grañana za košarkaško igralište 
17. Zahtjev grañana iz Ulice I. M. Ronjgova 
18. Razno 

 
Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi.  
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AD 1 
Zamjenik predsjednika Vijeća MO Sveti Nikola Davor Zubović podnio je pismenim putem zahtjev 
za mirovanje mandata. Hrvatska stranka umirovljenika, sa čije liste je Davor Zubović izabran, 
izvijestila je da će dužnost člana Vijeća u narednom periodu obavljati izabrani kandidat sa liste 
Hrvatske stranke umirovljenika Željko Vizintin, koji je nazočan sjednici. Čitanjem i potpisivanjem 
svečane izjave započeo je mandat Željka Vizintina. 
 
Zaključak: 

• Vijeće je jednoglasno prihvaća ostavku Davora Zubovića i izbor Željka Viznitina za 
člana Vijeća MO Sveti Nikola. 

 
 
AD 2 
Budući da je dosadašnji zamjenik predsjednika Davor Zubović dao mandat u mirovanje, pristupilo 
se provoñenju izbora za zamjenika predsjednika Vijeća javnim glasovanjem. 
 
Zaključak: 

• Većinom glasova svih članova Vijeća MO Sveti Nikola za zamjenika predsjednika 
izabran je Željko Vizintin. 

 
AD 3 
 
Zaključak: 

• Nakon rasprave jednoglasno je donesena odluka da su osobe ovlaštene za 
raspolaganje sredstvima na žiro-računu MO Sveti Nikola: 

1. Marin Barać-predsjednik Vijeća  
2. Željko Vizintin-zamjenik predsjednika Vijeća. 

 
AD 4 
 
Zaključak: 

• Vijeće je jednoglasno usvojilo Pravila o radu MO Sveti Nikola. 

 
AD 5 
 
Zaključak: 

• Vijeće je jednoglasno usvojilo Poslovnik o radu VMO Sveti Nikola 

 
AD 6 
 
Zaključak: 

• Vijeće je jednoglasno usvojilo Pravilnik o nagrañivanju za doprinos razvoju MO Sveti 
Nikola. 

 
AD 7 
Predsjednik VMO Marin Barać je dao na raspravu prijedlog Programa rada Vijeća MO Sveti Nikola 
za 2015. godinu. Planirani su program iz područja sporta, Dan žena, Dan MO, Doček Svetog 
Nikole, program iz područja zdravstva i socijalne skrbi, Edukativna predavanja, Ekološka akcija, 
Oslikajmo naše zidove i Predstavljanje nacionalnih manjina . 
 
Zaključak: 

• Vijeće je jednoglasno usvojilo Program rada Vijeća MO Sveti Nikola za 2015. godinu. 
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AD 8 
Vijeće MO je raspravljalo o predstojećim programima - Doček Svetog Nikole i Dan MO.  
 

Zaključak: 
• u četvrtak, 4. prosinca, od 9 do 11 sati održati će se besplatno mjerenje tlaka i šećera 

u krvi 
• u četvrtak, 4. prosinca, u 17 sati biti će otvorenje izložbe slika Likovnog društva 

Kvarner 
• u četvrtak, 4. prosinca, u 18 sati održati će se predstava Glazbeno scenske udruge 

"Ri Stars", uz podjelu slatkih poklona za predškolsku djecu 
• u subotu, 6. prosinca, od 9 do 14 sati održati će se turnir u šahu i briškuli i trešeti 

 
 
AD 9 
Predsjednik VMO Marin Barać je predložio da Vijeće donese zaključak kojim bi se odobrio kasniji 
završetak radnog vremena u razdoblju od 19. prosinca 2014. do 6 siječnja 2015. svim 
ugostiteljskim objektima koji podnesu takav zahtjev, a nalaze se na području MO Sveti Nikola. 
 
Zaključak: 

• Vijeće je jednoglasno usvojilo prijedlog da se donese Zaključak o odreñivanju 
kasnijeg završetka radnog vremena. 

 
 
AD 10 
Vijeće MO je raspravljalo o zahtjevu grañana za postavljanje svijetla na senzor u pothodnik kod 
toplane.  
 
Zaključak: 

• Vijeće je navedeno primilo na znanje. Realizacija navedenog zahtjeva će se planirati 
kroz Plan komunalnih prioriteta za 2016. godinu. 
 

 
AD 11 
Vijeće je primilo zahtjev stanara Zametske 34 za ureñenje javne površine ispred njihove zgrade. 
 
Zaključak: 

• Vijeće je navedeno primilo na znanje. Realizacija navedenog zahtjeva će se planirati 
kroz Plan komunalnih prioriteta za 2016. godinu. 
 

 
AD 12 
Ovlašteni predstavnik zgrade A. Kosića Rika 11 B, podnio je zahtjev da se produže postojeći 
rukohvati uz rub nogostupa ispred sjevernog ulaza u zgradu. 
 
Zaključak: 

• Vijeće je navedeno primilo na znanje. Zahtjev je potrebno uputiti Rijeka prometu d.d. 
Rijeka.  
 

 
AD 13 
Vijeću su se obratili stanari Crnčićeve 5 sa zahtjevom da se caffe baru "Capone", koji se nalazi u 
prizemlju njihove zgrade, skrati radno vrijeme.  
 
Zaključak: 

• Vijeće je navedeno primilo na znanje, te će se savjetovati sa nadležnim službama 
(Policijom i OGU za poduzetništvo).  
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AD 14 
Rumat i ovlaštena osoba zgrade M.Barača 15/2 traže od Vijeća pisanu suglasnost da na 
parkiralištu ispred svoje zgrade od svojih sredstava postave stupiće, lanac i tablu s oznakom da je 
parkiralište rezervirano za stanare zgrade M. Barača 15/2, te da od Rijeka prometa traže 
iscrtavanje parkirnih mjesta.   
 
Zaključak: 

• Vijeće daje svoju suglasnost da zgrada M. Barača 15/2 na površinama koje su u 
njenom vlasništvu postavi stupiće, lanac i tablu, te da se obrate Rijeka prometu u 
vezi iscrtavanja parkirnih mjesta. 

 
AD 15 
Gdin. Lazarević, Ulica Udatnoga 4, je uputio dopis sa zahtjevom da se postave stupići ili rukohvati 
uz rub nogostupa izmeñu k.br. 2 i 4, zbog razlike visine ceste i nogostupa. Takoñer,  traži da se 
izgradi prilaz za invalide na ulazu u zgradu Udatnoga 4. 
 
Zaključak: 

• Vijeće je navedeno primilo na znanje. Zahtjev je potrebno uputiti Rijeka prometu d.d. 
Rijeka. 

 
AD 16 
Vijeće je primilo zahtjev grañana da se ispred zgrada u Kršinićevoj ulici na području donjeg 
manjeg parka napravi košarkaško igralište. 
 
Zaključak: 

• Vijeće je navedeno primilo na znanje. Realizacija navedenog zahtjeva će se planirati 
kroz Plan komunalnih prioriteta za 2016. godinu. 
 

 
AD 17 
Stanarka ulice I. Matetića Ronjgova je uputila zahtjev da se kroz cijelu ulicu postave stupići na 
nogostupima, jer automobili parkiraju na nogostupu.  
 
Zaključak: 

• Vijeće je donijelo odluku da će kroz Plan komunalnih prioriteta za 2016. godinu 
planirati sanaciju svih problematičnih lokacija u Ulici I. Matetića Ronjgova.  

 
AD 18 

 Rijeka promet je Vijeću uputio dopis kojim traži prijedlog pozicija za realizaciju preostalih sredstava 
(u iznosu od 151.687,68 kuna) od prioriteta MO Sveti Nikola za 2014. godinu. 
 
Zaključak: 

Vijeće je jednoglasno donijelo odluku da se preostala sredstva utroše na sljedeće pozicije: 
1. Postavljanje prepreka (stupića, gljiva ili sl.) na nogostupu uz stepenice na križanju 

Zametske i Ivana Luppisa; 
2. Izgradnja ugibališta na autobusnoj stanici Giuseppe Carabino u istoimenoj ulici; 
3. Ureñenje rampi za invalide na pješačkim prijelazima kod toplane na Novoj cesti, 

Medovićevoj ulici, Meštrovićevoj ulici, Ivekovićevoj ulici, Becićevoj ulici, 
Hegedušićevoj ulici i ulici Ivana Luppisa. 

 
- Vijećnici su raspravljali o nekoliko komunalnih problema na području MO. 

 
Zaključak: 

• Vijeće će uputiti zahtjev OGU za komunalni sustav da se maknu panjevi, poravna 
zemlja i obnovi zelenilo u parku u Meštrovićevoj ulici. 

• Vijeće će uputiti zahtjev Rijeka prometu da se ispred zgrade Medovićeva 16 zmeñu 
pločnika i parkirališta napravi prilaz za invalide. 
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• Vijeće će uputiti dopis Prometnoj policiji zbog čestih kazni za nepropisno parkiranje 
stanara u Becićevoj ulici kod k.br. 2, 4 i 6. Dotične zgrade nemaju u blizini osigurano 
parkiralište. 

 
 
 
Sjednica je završila u 20.45 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od pet (5) stranica. 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: 
 

Predsjednik VMO Sveti Nikola:  
 

Jelena Orban Marin Barać 
 
 
 
 

         
                                                  


